
	

Protokoll ifrån Årsmöte onsdagen den 23:e februari 2022 k. 19:00 i digitalt möte. 

Dagordning; 

1. Ordförande öppnar mötet  

19:00 Ordförande öppnar mötet.  

2. Sammankallandet och dagordning  

Mötet godkände dagordningen, samt sammankallande av dagordningen 

3. Val av justeringsmän Dllika rösträknare  

Lennart Ivarsson -677 

Karin Lindegren - 619   

Totalt deltog 19 personer i årsmötet. 

4. Val av ordförande för punkterna 5 och 6  

Jan Fröjd valdes Dll ordförande för punkt 5&6 

5. VerksamhetsberäSelsen med Årsredovisning  

Mötet godkände verksamhetsberäSelsen med årsredovisning utan anmärkningar. 

Hamnchef meddelade aS vi har en kö om 25 sökande, så kön är stängd för nya sökande. 

Varvschefen meddelade aS arrendeavtalet i tegelhagen är uppsagt from 2026. SoBU har 
bildat en grupp som driver diskussionen med kommunen. Det finns vissa prioriterade 
områden som kommunen vill sanera, däribland vinterhamnen.  

Kommunen vill scanna bå[ärg, SoBU har överklagat den önskan.  

Hempel hardracing copper 5148 och Trilux Hard AnDfouling 4815 är godkända boSenfärger. 

SjösäSningsdatum kommer skickas ut inom kort.  

Holmbasen beräSade aS solpaneler och baSerier installerats så aS man kan ladda siS baSeri. 
Ny grillplats, en av kistorna stabiliserades. 



	

Kassören meddelar aS vi följt budgeten. Vi har betalt av lånet på bryggan c:a 500kkr. Vi har 
10 nya medlemmar, 6 medlemmar har slutat under året. Vi har 127 akDva medlemmar inkl 
hederspensionärer.  

   

6. RevisionsberäSelsen, frågan om Ansvarsfrihet  

Hans Eriksson (881) gick igenom RR&BR.  

Mötet beslutade aS godkänna revisionsberäSelse samt aS överföra årets resultat. 

Mötet beslutade aS bevilja ansvarsfrihet för styrelsen. 

7. Val av styrelse, revisorer, kommiSéer & ombud Dll Sollentuna Båtunion 

Följande posiDoner DllsaSes. Omval för period 2 år. 

Vice varvschef Fredric Wallsten  

Hamnchef Mats Tuomas  

Holmbasar Johan & Marcus. 

Revisor Rober Sirkka Ny val  

Val perioden 1 år 

Suppleant Magnus Hansson 709 omval  

Vakanser: 

Sekreterare 

Valberedare  

Klubbmästare 

Jan Fröjd 837 och Kenth Gustafsson 488 valdes Dll klubbens representanter Dll Sollentuna 
Båtunion  



	

Ordförande meddelar aS Mari slutar som sekreterare from deSa årsmöte. Styrelsen vill tacka 
för eS bra och väl u[ört jobb. 

8. Budget, avgiger och val av bankinräSning för 2022. 

Medlemsavgiger blir oförändrade för 2022. 

Styrelsens förslag Dll budget antogs. 

Mötet valde Swedbank Dll Bank för 1 år ySerligare  

9. Firmatecknare  

Ordförande 837 och Kassör 619 samt Vice kassör 921 tecknar firman var för sig.  

10. Stadgar och hamnordning  

Inget aS behandla mht stadgar 

11. Fester och tävlingar  

Inga festligheter planeras i styrelsens regi. Eventuellt arrangeras en hös[est.    

12. Inför sjösäSning. Varvschefen har ordet  

Datumen läggs upp i formulär på hemsidan för bokning som Ddigare. Första datum för 
sjösäSning är prel 27 april. Sista sjösäSningsdag är 1 juni.  

Pallmaterial ska märkas upp och ställas på anvisat område. 

13. Inför sjösäSning. Hamnchefen har ordet 

Kallelse Dll arbetsplikt i sommarhamnen kommer via mail.  

Det kommer bli viss omflySning i sommarhamnen av båtar för aS bäSre få plats i hamnen. 
Medlemmarna uppmanas aS DSa på kartan över placering i sommarhamnen för aS 
idenDfiera sin plats. 



	

14. Beslut om dagar för torrsäSning 

Det finns inga datum klara för torrsäSning. Styrelsen återkommer via medlemsmejl.  

15. Klubbholmen 

I år sker latrintömning av utedass av medlemmarna. Sophämtning sker på entreprenad.  

  

16. Miljö 

Miljöarbete sker Dllsammans med SoBU.   

Repeterade aS i vinterhamnen ska man inte ligga med elkontakt i annat än när man är vid 
båten. Både pga elkostnader och brandrisk. 

Kommunen vill scanna skroven eger TBT i boSenfärg.  

Det finns en miljöbod i vinterhamnen för aS hantera olja, oljefilter m.m 

Om man önskar blästra så måste det ansökas Dll SoBU samt anmälas Dll kommunen.  

Hempel hardracing copper 5148 och Trilux Hard AnDfouling 4815 är godkända boSenfärger. 

17. MoDoner  

Vi har fåS en moDon om bastufloSe vid sommarhamnen för vinterbad. Styrelsen har avstyrkt 
förslaget. 

18. Övrigt  

En medlem påtalade aS det är två hål i staketet i vinterhamnen. Frågan gällde om klubben 
kunde hjälpa medlemmarna med stöldmärkning.  

Frågan om märkning tas vidare av styrelsen. 

Mötet meddelade aS det är SoBU’s roll aS laga och de är medvetna om hålen.  

  

19. Mötet avslutas 

Vid protokollet: 



	

------------------------------------------ ------------------------------------------ 

Ordförande    Sekreterare  

Medlem Jan Fröjd (837)  Medlem Fredric Wallsten (919) 

Justeras av: 

------------------------------------------ ------------------------------------------ 

Justeringsman   Justeringsman  

Medlem Lennart Ivarsson -677 Karin Lindegren - 619 

   


